
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. juni 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AY
Vil ministeren i lyset af offentlighedsloven og kravene til gennemsigtighed i offentlig 
forvaltning redegøre for, hvordan det kan være muligt, at der angiveligt ikke er sendt 
en eneste sms-besked fra topembedsmænd eller ministre, der opfylder kriterierne for 
journaliseringspligt, jf. artiklen ”“Grotesk”: Mette Frederiksen og Barbara Bertelsen vil 
ikke fremvise én eneste sms, knap to år efter regeringen lovede nye retningslinjer for 
opbevaring af sms’er” fra Frihedsbrevet.dk, den 23. april 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Messerschmidt (DF).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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